
Konalo sa 6.zasadanie obecného zastupiteľstva 

Starosta obce za prítomnosti 6 poslancov a riaditeľky školy 

otvoril schôdzu. Po doplnení programu bol schválený tento program: 

 

1. Otvorenie 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 

 

3. Určenie overovateľov zápisnice 

 

4. Deň obce 

 

5. Informácie o výstavbe kanalizácie a vodovodu 

 

6. stráženie obce 

 

7. dotácia z ministerstva financií 

 

8. materská škola - informácia 

 

9. elektráreň 

 

10. Rozpočet 

 

V úvode riaditeľka Materskej školy informovala o svojej činnosti ako aj o prognóze na ďaľší školský rok, s tým ,že 

počet zapísaných detí bude 13. Zástupca satrostu vyzdvihol , že príspevok štátu na každé dieťa je cca 56000 Sk 

ročne tak by bolo ekonomické keby sa zvýšil počet detí a obec by nemusela dotovať prevádzku škôlky. Jedným z 

riešení je dovoz detí z Trebišova.Preto riaditeľka škôlky ma za úlohu osloviť rodičov v Trebišove s tým , že odvoz 

zabezpečí starosta obce. 

 

V ďaľšom bode starosta informoval poslancov o výstavbe kanalizácie s tým , že ďalej kanalizácia bude 

pokračovať od domu 108 znova v chodníku . Starosta má zistiť ako je to s kanalizačnými prípojkami a ako je to aj 

s uložením ostatnej infraštruktúry do chodníka. Elektrina, telekomunikácie taka by s projektom nového chodníka 

boli zaprojektované všetky vedenia do zeme. 

 

V ďaľšom bola poskytnutá informácia ohľadom stráženia obce a zmienka padla aj o spôsobe zabezpečenia 

premyselnými kamerami. 

 

Starosta obce informoval aj o dotácii na stechu kultúrneho domu , s tým ,že strecha bude pokrytá trapezovým 

plechom tak aby v budúcnosti bolo možné medzipriestor zatepliť papierovou izoláciou. 

 

Poslanec Leškanič prečítal otvorený list poslancom mestkého zastupiteľstva v Trebišove ako aj ministerstvu 

životného prostedia: 

 

Text listov 

 

Primátor a mestské zastupiteľstvo 

 

mesta Trebišov 

 

  
 

  
 

V Novom Ruskove   4.7.2007 

 

  
 

Žiadosť 

http://www.novyruskov.sk/index.php?option=com_content&view=article&id=181:alias180&catid=3:ruskovsky-spravodaj-&Itemid=3


 

  
 

Obecné zastupiteľstvo v Novom Ruskove so znepokojením sleduje informácie o plánovanej 

výstavbe NEZ v areáli bývalého Potravinárskeho kombinátu v Trebišove. 
 

Je nám ľúto, že ste si nenašli čas informovať o tomto zámere aj okolité obce, ktoré by 

realizáciou boli rovnako dotknuté.  Prípadná realizácia tohoto zámeru veľmi negatívne 

ovplyvní stav životného prostredia v obci, nakoľko obec leží približne 4 km od plánovanej 

výstavby západným smerom. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novom Ruskove sa na Vás obracia  so žiadosťou o zastavenie 

krokov smerujúcich k výstavbe NEZ na území mesta Trebišov. Veríme, že nepodľahnete 

vplyvu podnikateľských skupín a rozhodnete v záujme občanov Vášho mesta a okolia 

a zaujmete spolu so zastupiteľstvom mesta Trebišov negatívne stanovisko k plánovanej 

výstavbe NEZ. 
 

  
 

  
 

  
 

  
 

S úctou                                              
 

  
 

Poslanci obecného zastupiteľstva v Novom Ruskove 

 

Obecné zastupiteľstvo v Novom Ruskove 

 

  
 

  
 

  
 

Ministerstvo životného prostredia SR 

 

Ing. Viera Músková 

 

Odbor posudzovania vplyvov na životné prostredie 

 

nám. Ľudovíta Štúra 1 

 

812 35 BRATISLAVA 

 

  
 

V Novom Ruskove   4.7.2007 

 

  



 

Žiadosť 

 

  
 

Obecné zastupiteľstvo v Novom Ruskove so znepokojením sleduje informácie o plánovanej 

výstavbe NEZ v areáli bývalého Potravinárskeho kombinátu v Trebišove. 
 

Prípadná realizácia tohoto zámeru veľmi negatívne ovplyvní stav životného prostredia v obci, 

nakoľko obec leží približne 4 km od plánovanej výstavby západným smerom. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novom Ruskove zastupujúc občanov obce nesúhlasí s plánovanou 

výstavbou a preto sa obracia na ministerstvo životného prostredia so žiadosťou o zastavenie 

krokov smerujúcich k výstavbe NEZ na území mesta Trebišov.   
 

  

 

  
 

  
 

  
 

S úctou poslanci obecného zastupiteľstva v Novom Ruskove. 
 

Tieto listy boli prijaté formou uznesenia. V texte obecné zastupiteľstvo vyjadrilo svoj nesúhlas s umiestenním 

elektrárne v Trebišove a jej negatívnym vplyvom aj na našu obec. Návrh bol schváleny v pomere 4 poslanci za , 2 

sa zdržali. 

 

V bode rozpočet poslanec Stefanko informoval o pôžičke z internetového účtu vo výške 85 tisíc sk, ako aj nesúlad 

s návrhom rozpočtu a so skutočnými výdavkami v kapitole nákup pozemku, Poslanci so starostom sa ujednotili, 

že uvedené záležitosti sa poriešia na ďalšej schôdzi , kedy bude predložená správa o plnení rozpočtu. Takisto 

veľkou rezervou sú aj daňové nedoplatky . starosta obce sa zaviazal , že na obyvateľov obce - daňových dlžníkov 

bude osobne apelovať aby si plnili svoje daňové povinnosti. 

 

Za roky 2003 až 2006 predstavovali daňové nedoplatky vo výške 110 tisíc . 

 

Za rok 2007 predstavujú daňové nedoplatky 330 tisic korún. 

 

Mimo programu starosta a obecné zastupiteľstvo sa venovalo znečisťovaniu životného prostredia a 

zneškodňovaniu odpadov. Navrhol výchovno motivačnú kampaň, ktorá by upozornila na tento problém obce. 

 

Ing. Leškanič informoval o internetovej sieti avšak konkretnosti budú prednesené až na nasledujúcu schôdzu. 

 

Na záver sa pristúpilo k prejednaniu dňa obce. Starosta informoval o všetkých krokoch , ktoré boli vykonané, po 

diskusii sa upresňovali jednotlivé body i úlohy. 

 

Po prerokovaní týchto bodov zastupiteľstvo bolo ukončené. 


